
Protokollsutdrag IDN sammanträde 2015-09-22 

Sida 1 av 3 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 7/2015      § 95 – 109§ 
 

Tid: Tisdagen den 22 september  kl. 17.30–17:50 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-09-25 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Emil Johansson (S)   tjänstgörande ersättare 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Richard Bengtsson (FP) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef,  

Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör, Magnus Åkesson folkhälsoutvecklare  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd bitr. borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Anders Österberg (S) 

Leo Ahmed (V) 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Andreas Berglöf (M) 
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§ 109 
Information och övriga frågor  
 

A. Skrivelse 

Effektivare användning av stadens lokaler - dnr 01.01/1040/2015 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

Bo Sundin (M) anmälde en skrivelse om effektivare användning av stadens lokaler från 

(M), (FP), (KD) och (C) samt yrkade att skrivelsen tillställs förvaltningen för beredning. 
  
 

B. Skrivelse 

 Vinterunderhåll av gångväg vid Drömdungens BP -dnr 01.01/1038/2015

  

 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

Daniel Fava (FP) anmälde en skrivelse om vinterunderhåll av gångväg vid Drömdungens 

BP från (FP) samt yrkade att skrivelsen tillställs förvaltningen för beredning. 
  
 

C. Skrivelse 

 Idrottsytor i Annedal – dnr 01.01/1039/2015 

 

 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

Daniel Fava (FP) anmälde en skrivelse om idrottsytor i Annedal från (FP) samt yrkade att 

skrivelsen tillställs förvaltningen för beredning. 
  

D. Information från förvaltningen 

 

Flyktingmottagande 

Förvaltningschef Olof Öhman informerade om förvaltningens insats för 

flyktingmottagandet i staden.  

Ett antal av stadens idrottshallar har använts samt stått i beredskap att använda för 

flyktingmottagande. Framöver kommer också ett antal hallar vara förberedda för 

detta men kommer inte att avbokas från ordinarie bokningar utan stå i beredskap 

att kunna användas med ett tre timmars varsel. 
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Vågar på anläggningar 

 

Han informerad även om det beslut som tagits i förvaltningens ledningsgrupp. 

Ledningsgruppen beslutade på mötet den 15/9 att inte ha vågar i simhallarna. Det 

finns i huvudsak två argument för detta. Det ena är barnperspektivet där barn 

jämför sina kroppsvikter med varandra vilket kan leda till osunt kroppsideal. Det 

andra är att vågar inte bedöms vara ett effektivt redskap i vårt hälsouppdrag. De få 

vågar som finns kvar i anläggningarna tas bort under hösten. 

 

Moviement Sthlm 

 

Tävlingen är nu avgjord. Olof Öhman gratulerade Neptun Zynchro (Neptun 

Konstsim) som får döpa om en idrottsanläggning i Stockholm under en period! 

Idrottsanläggningen som kommer att ”döpas om” är Eriksdalsbadet under en 

ceremoni den 3 oktober kl. 14:00.  

 

Invigning av Vintervikshallen 

 

Den kommer att ske den 25 oktober kl. 12:30 och en separat inbjudan kommer. 

 
 
Inbjudan till studiebesök av hallar i Västerort 

 

Idrottsnämnden och nämndens funktionshindersråd inbjuds att besöka 

Beckomberga sim och idrottshall samt Vällingby sim och idrottshall torsdag den 

29 oktober på förmiddagen. Inbjudan är utdelad vid sammanträdet. 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


